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PROTOKÓŁ NR VII/19 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 26 kwietnia 2019 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 12.00 zakończenie godz.15:00   

Obecnych na sali obrad 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

W obradach sesji uczestniczyli:  

Wiesław Cepielik – Wójt Gminy Marciszów,  

Marta Jędrzejowska - Sekretarz Gminy, 

Tomasz Łuczkowski – mecenas,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów. 

Mieszkańcy Gminy Marciszów. 

 

Ad. 1 i 2. 

Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów dokonał otwarcia obrad sesji      

oraz przywitał uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący Rady Gminy stwierdził quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Wręczenie złotych medali „Za zasługi dla obronności kraju”.   

9/ Sprawozdanie z działalności GOPS za 2018 rok.   

10/ Działalność klubów sportowych – sprawozdanie oraz analiza wykorzystanych środków.   

11/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ udzielenia dotacji Sudeckiemu Przedsiębiorstwu Robót Drogowych Sp. z o.o. w Jeleniej 

Górze na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiekcie wpisanym 

do rejestru zabytków,  

 

b/ przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Marciszów na lata 2019-

2021,   

 

c/ sprzedaży nieruchomości,  
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d/ wydzierżawienia nieruchomości,  

 

e/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

 

12/ Interpelacje i zapytania radnych.  

13/ Sprawy różne.  

14/ Zamknięcie obrad sesji. 

 
Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak  

Złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał              

w sprawie:  

- rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Marciszów,  

- apelu do Prezesa Rady Ministrów 

 

Rada Gminy w głosowaniach jednogłośnie 15 głosami „za” wyraziła zgodę na dokonanie 

zmian w porządku obrad zgodnie ze złożonym wnioskiem. /zgodnie z imiennym wykazem 

głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/.    

 

Porządek obrad sesji po zmianach:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Wręczenie złotych medali „Za zasługi dla obronności kraju”.   

9/ Sprawozdanie z działalności GOPS za 2018 rok.   

10/ Działalność klubów sportowych – sprawozdanie oraz analiza wykorzystanych środków.   

11/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ udzielenia dotacji Sudeckiemu Przedsiębiorstwu Robót Drogowych Sp. z o.o. w Jeleniej 

Górze na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiekcie wpisanym 

do rejestru zabytków,  

 

b/ przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Marciszów na lata 2019-

2021,   

 

c/ sprzedaży nieruchomości,  

 

d/ wydzierżawienia nieruchomości,  

 

e/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

 

f/ rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Marciszów,  
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g/ apelu do Prezesa Rady Ministrów,  

 

12/ Interpelacje i zapytania radnych.  

13/ Sprawy różne.  

14/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za” / zgodnie z imiennym 

wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/.  

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia   

Protokół z poprzedniego posiedzenia wyłożony był do publicznego wglądu. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za” /zgodnie                

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

Ad.7.  

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik przedstawił informację z bieżącej pracy między 

sesjami. 

- 29.03.2019 r. odbyła się poprzednia sesja Rady Gminy Marciszów, 

- 01.04.2019 r. – zakończone zostały prace drogowe w celu likwidacji zalewania drogi przy 

ul. Stromej,  

- 01.04.2019 r. –w Urzędzie Gminy w Marciszowie odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

czeskich gmin partnerskich Vitezna i Pilnikow, podczas którego omówione zostały sprawy 

współpracy oraz przyszłych wspólnych projektów partnerskich,  

- 05.04.2019 r. – odbyła się premiera Kabaretu TENDER ze Świdnika z udziałem znanego 

polskiego satyryka Krzysztofa Dałkszewicza,  

- 06.04.2019 – odbył się pierwszy w naszej Gminie Kiermasz Wielkanocny, będący 

odpowiedzią na oczekiwania naszych mieszkańców, 

- 08.04.2019 r. – odbyło się spotkanie z prezesem i wiceprezesem Banku Spółdzielczego        

w Kamiennej Górze w sprawie współpracy i możliwości uruchomienia bankomatu                  

w Marciszowie.  

- 08.04.2019 r. – rozpoczął się ogólnopolski strajk nauczycieli i pracowników oświaty,          

w którym wzięli udział pracownicy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Marciszowie,  

- 09.04.2019 r. – odbyła się w urzędzie i w terenie kontrola z Urzędu Marszałkowskiego         

w sprawie budowy wieży widokowej na wzgórzu parkowym w Ciechanowicach,  

- 11.04.2019 r. – odbyło spotkanie z dr Ireneuszem Makasiem w sprawie funkcjonowania 

Samodzielnego Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Marciszowie,  

- 12.04.2019 r. – odbyło się spotkanie z KPSP Sławomirem Graczykiem w sprawie 

współpracy, organizacji działań szkoleniowych, w tym organizacji święta strażaków, 

monitoringu kościoła w Ciechanowicach i działań egzekucyjnych w budynku Ciechanowice 

80. Ponadto omówiona została sprawa nieodpłatnego przejęcia samochodu ciężarowego przez 

OSP Marciszów od PSP Kamienna Góra,  

- 12.04.2019 r. – odbyło się spotkanie wójta i Przewodniczącego Rady Gminy ze 

strajkującymi nauczycielami Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Marciszowie 

-17.04.2019 – odbył się otwarty konkurs na stanowisko Inspektor d.s. zarządzania drogami, 

obiektami technicznymi i inżynierii ruchu drogowego, oświetlenia.  
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- 25.04.2019 r. – odbyło się pożegnanie uczniów Zespołu szkół Zawodowych                           

i Ogólnokształcących w Kamiennej Górze.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.8. 

Wręczenie złotych medali „Za zasługi dla obronności kraju”.   

Złote Medale „Za zasługi dla obronności kraju” wręczone zostały Państwu Marii                      

i Tadeuszowi Jakubowiczom mieszkańcom Ciechanowic.  

Odznaczenia dokonał  ppłk Marek Tomaszewski Wojewódzki Komendant Uzupełnień           

w Kłodzki w związku z Decyzją Ministra Obrony Narodowej.  

 

Ad.9. 

Sprawozdanie z działalności GOPS za 2018 rok.   

Sprawozdanie z działalności GOPS za 2018 rok przedstawiła Lucyna Nowak - Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Marciszowie omówiła ocenę 

zasobów społecznych za 2018 rok oraz sprawozdanie z realizacji zadań zakresu wspierania 

rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 2018.   

Ocena zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Sprawozdanie z realizacji zadań zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 

rok 2018 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.10. 

Działalność klubów sportowych – sprawozdanie oraz analiza wykorzystanych środków.   

Sprawozdanie z działalności klubu sportowego LKS „BÓBR” Marciszów przedstawił 

przedstawiciel klubu Pan Krzysztof Tabaka  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr  8 do protokołu.  

W dalszej części posiedzenia Pan Kazimierz Hotloś przedstawił działalność Klubu LESK 

Sędzisław w 2018 roku.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.11. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ udzielenia dotacji Sudeckiemu Przedsiębiorstwu Robót Drogowych Sp. z o.o. w 

Jeleniej Górze na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

obiekcie wpisanym do rejestru zabytków,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 10 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VII/34/19. 

 

b/ przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Marciszów na lata 

2019-2021,   
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Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 11 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VII/35/19. 

 

c/ sprzedaży nieruchomości,  

Radny Jan Koszyk  

Złożył wniosek do projektu uchwały o wyłączenie ze sprzedaży działki nr 95/19 obręb 

Wieściszowice, która częściowo wchodzi w boisko.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak poddał pod głosowanie wniosek     

o wyłączenie ze sprzedaży działki nr 95/19 obręb Wieściszowice.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” wyraziła zgodę na wyłączenie ze 

sprzedaży działki nr 95/19 obręb Wieściszowice /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu 

uchwały po zmianach.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 12 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VII/36/19. 

 

d/ wydzierżawienia nieruchomości,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 13 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VII/37/19. 

 

e/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 14 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VII/38/19. 

 

f/ rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Marciszów,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak przedstawił skargę oraz omówił 

procedurę jej rozpatrzenia.  

 

Radny Julian Polański 

Zgłosił zastrzeżenia, że nie wiedział o nowym projekcie uchwały i nie zdążył się z nim 

zapoznać.   
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Radny Andrzej Mitczak  

Uważa, że jest to kolejny powód do tego, aby radni otrzymywali również materiały w formie 

papierowej.   

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Wprowadził zasadę odczytywania tabletów w dzień sesji oraz poinformował, że radni będą 

otrzymywali projekty uchwał w formie papierowej bez załączników.   

 

Dyskusję rozpoczęła radna Jadwiga Adamczyk, która dziwi się, że wodociągi milczały 

przez taki okres i nie upominały się o odpowiedz. Nie rozumie dlaczego tak się dzieje. 

Zapytała mecenasa czy wcześniej były jakieś monity w tej sprawie.  

Adwokat Tomasz Łuczkowski wyjaśnił, że skarga o tej treści wpłynęła w dniu 08.04.2019 

r., natomiast nie jest w stanie jednoznacznie określić czy wcześniej WPWiK nie odnosiło się 

w innych pismach do tego wniosku.        

Radna Marta Suhak – Ogłaza  

Wyjaśniła, że podczas posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji członkowie byli 

zdziwieni, że wcześniej wodociągi nie upominały się tylko dopiero teraz. Pytała również  

Wójta, czy były wcześniej jakieś upomnienia, który potwierdził, że takie pisma nie wpłynęły.   

Radna Jadwiga Adamczyk 

jako przewodnicząca rady poprzedniej kadencji potwierdziła, że  rada w poprzedniej kadencji 

nie otrzymała takich informacji, że jakikolwiek wniosek ze strony wodociągów wpłynął. Ta 

sprawa nie była radnym znana.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Dodał, że tego typu wnioski kładą się cieniem nad możliwością porozumienia między 

Marciszowem a Wałbrzychem.   

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu 

uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 15 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VII/39/19. 

 

g/ apelu do Prezesa Rady Ministrów, 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu: 

12 głosami „za” /radna J. Adamczyk, radny M. Frasunek, radny E. Orzechowski, radny         

D. Chęciński, radny A. Mitczak, radny J. Polański, radna M. Suhak – Ogłaza, radny              

M. Wolak, radny S. Czerwiński, radny Ł. Leder, radny G. Parzygnat, radna J. Sanojca,/.  

„przeciw”– 0 głosów, 

„wstrzymuje się” – 3 głosy /radny W. Gurgul, radny A. Kiper, radny J. Koszyk/.   

przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 16 do protokołu /zgodnie z imiennym 

wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VII/40/19. 

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie wystąpiły.  
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Ad. 12.   

Sprawy różne. 

 

Na wniosek Przewodniczącego Rady radny Edmund Orzechowski odczytał protokół             

z analizy umów o obsługę prawną, zawartą między Urzędem Gminy w Marciszowie                 

a Kancelarią Radcowską Chmaj i Wspólnicy, Spółką Komandytową z siedzibą w Warszawie. 

/protokół stanowi załącznik nr 17 do protokołu z sesji/.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak podziękował za przeanalizowanie 

dokumentów.  

Radny Andrzej Mitczak  

- zapytał czy jako Urząd ponosimy jakieś konsekwencje finansowe za zerwanie umowy,  

- przysłuchując się temu ma wrażenie, że kilka razy tak jakbyśmy płacili za to samo, bo 

praktycznie efekt został osiągnięty po jakimś czasie, a płatności były w różnych terminach.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Odpowiedział, że konsekwencją zerwania umowy jest to, że co miesiąc nie wypływa               

z Urzędu kwota 3 500,00 netto plus vat. To konsekwencja bardzo korzystna. Następnie 

przedstawił szczegóły zapisów umowy. Dodał również, że po zerwaniu tej umowy kancelaria 

wystąpiła do nas z fakturą na  kwotę około 50 000,00 zł z tytułu takiego, że kancelaria 

wykonywała jeszcze inne czynności na zlecenie gminy poza umową. Wójt odparł żądania        

i zażądał wskazania konkretnych czynności oraz zleceniodawcy i do dzisiaj nie otrzymał 

takiej informacji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak  

- poprosił o przekazanie kwot pieniężnych na nagrody dla uzdolnionych uczniów do dnia       

10 czerwca,    

- zapoznał z korespondencją jaka wpłynęła do Biura Rady:  

- pismo sołectwa Marciszów z prośbą o wsparcie finansowe przy organizacji festynu 

charytatywnego „Dzieci dzieciom”  /pismo stanowi załącznik nr 18 do protokołu/,  

- pismo mieszkańca Marciszowa z prośbą o interwencję w sprawie zniszczonej drogi 

dojazdowej do pola położonego przy ulicy Leśniej w Marciszowe / pismo stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu/.  

- pismo Wojewody Dolnośląskiego informujące o wszczęciu postępowania nadzorczego 

wobec Uchwały Rady Gminy Marciszów Nr VI/30/19 z dnia 29 marca 2019 w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic Gminy Marciszów oraz wystąpienia                 

z wnioskiem w sprawie zmiany granic / pismo wraz z odpowiedzią stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu/.  

- pismo Wojewody Dolnośląskiego informujące o wszczęciu postępowania nadzorczego 

wobec Uchwały Rady Gminy Marciszów Nr VI/29/19 z dnia 29 marca 2019 w sprawie 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności na terenie 

Gminy Marciszów w 2019 roku / pismo wraz z odpowiedzią stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu/.  

 

W dalszej części posiedzenia:  

Radny Jan Koszyk  

Nawiązał do reorganizacji ruchu na Kolorowych Jeziorkach. Wnioskowano o wprowadzenie 

ruchu jednokierunkowego oraz wprowadzenie zakazu wjazdu busów i autobusów. Ruch 

jednokierunkowy powstał ale nie ma mowy o zakazie wjazdu. Znak 8t zastępuje się 12t. 

Według radnego jest to absurd, bo znak zakazu wjazdu powinien zaczynać się od początku 

ruchu jednokierunkowego.  
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Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że musi zweryfikować tą kwestię gdyż powstał tam projekt organizacyjny 

uzgadniany przez policję i zatwierdzony przez Starostwo Powiatowe. Nie wie z jakich 

przyczyn nie ma tego znaku. 

Radna Jadwiga Adamczyk  

Zapytała czy zostało wysłane pismo w kwestii dziurawych dróg do Starostwa Powiatowego.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że jest w bieżącym kontakcie z naczelnik wydziału oraz starostą. Na dzień obecny 

na części gminy została przeprowadzona akcja sprzątania. Zamiatano drogi powiatowe           

w kilku miejscowościach i po tym okresie ma być przeprowadzany remont cząstkowy przez 

pracowników Starostwa Powiatowego.    

Radna Jadwiga Adamczyk  

Poinformowała, że dotarły do niej sygnały dotyczące zmian w opłatach za korzystanie ze 

świetlic wiejskich. Prosi o wyjaśnienie zaistniałych zmian.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że nic nie zostało zmienione. W Domu Kultury w Marciszowie prowadzone są 

zajęcia zumby, które do tej pory prowadzone były nieodpłatnie. Po remoncie okazało się, że 

jest zarządzenie Wójta, z którego jasno wynika w jakich okolicznościach i kiedy ten najem 

istnieje. Wójt jest na etapie zastanawiania się nad modyfikacją tego zarządzenia, ponieważ 

uważa, że  spotkania rad sołeckich, a przede wszystkim mieszkańców powinny być bezpłatne. 

Natomiast wszelkiego rodzaju imprezy, organizowane przez różnego rodzaju firmy, instytucje 

czy osoby zewnętrzne powinni być płatne, ponieważ wszystko się zużywa i to są również 

koszty utrzymania.  

Następnie podjęto dyskusję nad opłatami za korzystanie z Domu Kultury w Marciszowie        

w celu organizacji zajęć zumby.  

 

W dalszej części posiedzenia Stanisław Napierała sołtys wsi Świdnik  

- podziękował Wójtowi za interwencję w sprawie sprzątania i poprosił, aby zwrócić uwagę 

pracownikom powiatu żeby nie pozostawiali na drodze zamiecionych kupek i sprzątali 

również pasy przyległe do pasa drogowego.   

- podziękował również Komisji Infrastruktury Technicznej za przyjazd do Świdnika                 

i zobaczenie, że nigdzie na drogach gminnych nie ma żadnego znaku drogowego. Ma 

nadzieję, że te znaki powstaną,    

- przypomniał o złożonym wcześniej wniosku, dotyczącym konieczności opracowania 

regulaminu wynajmu świetlic wiejskich. Poinformował, że dla swojego sołectwa już taki 

statut został przez sołtysa opracowany.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że interweniował w sprawie sprzątania i ma obietnice, że przed majówką zostanie 

to usunięte.   

Józef Żukrowski sołtys wsi Nagórnik  

w związku z tym, że czekał na Komisję Infrastruktury Technicznej, która nie dojechała do 

Nagórnika przedstawił stan dróg w Nagórniku 

Radny Julian Polański   

Wyjaśnił, że ze względu na to, że na dużych wioskach było więcej problemów Komisji nie 

udało się dotrzeć do wszystkich miejscowości. Zaproponował spotkanie po sesji w tej 

sprawie.   

Ustalono, że po sesji sołtys Nagórnika przekaże Przewodniczącemu Komisji Infrastruktury 

Technicznej informacje dotyczące stanu dróg w miejscowości Nagórnik. 
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Sekretarz Gminy Marta Jędrzejowska  

Nawiązała do regulaminów funkcjonowania świetlic wiejskich i poinformowała, że 

pracownik merytoryczny przy pomocy sołtysów będzie opracowywał taki regulamin. Każda 

świetlica będzie miała regulamin opracowany przy współpracy z radą sołecką oraz sołtysami 

wsi.  

Radny Dawid Chęciński  

Zapytał czy są plany sprzątania oraz łatania dziur w drogach gminnych.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Odpowiedział, że w tej chwili instalowane są znaki w Wieściszowicach. Są jeszcze inne 

drobne prace do wykonania, natomiast w następnym etapie jest plan sprzątania dróg 

gminnych i pewne remontu dróg.   

Radna Jadwiga Adamczyk  

Zgłosiła problem dotyczący rozpoczętego sprzątania. Zauważyła, że nie jest to rzetelnie 

wykonywane. Krzaki wycinane są na wysokość 50 cm od gruntu i następnie zostają rzucone 

na sąsiednią działkę. Powinno to zostać zabrane i sprzątnięte.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Obiecał, że zwróci na to uwagę.  

Radny Andrzej Kiper  

Powrócił do tematu regulaminów świetlic i poinformował o problemie z Domem Kultury        

w Marciszowe. Czasami jest on traktowany jako dom kultury, a czasami jako świetlica 

wiejska. Członkowie rady sołeckiej nie wiedzą jak mają funkcjonować dlatego pyta czy         

w Marciszowie przewidziany jest regulamin dla świetlicy wiejskiej czy dla domu kultury.  

Sekretarz Gminy Marta Jędrzejowska  

Wyjaśniła, że jest to tylko nazwa. Dom kultury ma nadany statut, jest jednostką samodzielną   

i jest instytucją kultury  Nazywa się to dom kultury ale służy dla mieszkańców i działalność 

jest taka jak w świetlicach wiejskich.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Uważa, że również należy uregulować pewne kwestie. Na dzień dzisiejszy Dom Kultury        

w Marciszowie funkcjonuje tak jak każda inna świetlica wiejska w gminie.    

Radny Dawid Chęciński  

Zastanawia się po co ta nazwa. Uważa, że powinna być świetlica wiejska w Marciszowie.  

Adam Chronowski sołtys wsi Marciszów  

Przedstawił dotychczasowe zasady funkcjonowania Domu Kultury w Marciszowie                   

i poinformował, że rada sołecka nie czuje się gospodarzem świetlicy. Prosi Wójta                   

o uregulowanie sytuacji tak, aby dwie strony były zadowolone.   

Radny Julian Polański  

Poprosił, aby przy okazji sprzątania dróg gminnych pochylić się nad tematem sprzątania drogi 

z kostki w Ciechanowicach, która miała być posprzątana przez firmę, która wykonywała 

kanalizację.   

Radna Jadwiga Adamczyk  

- poprosiła, aby firma która wykonywała kanalizację usunęła wszystkie usterki, które 

powstały po zimie np. zapadła się ziemia, na niektórych działkach nadal jest spustoszenie. 

Prosi przyjrzeć się temu bliżej.  

- po analizie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok prosi o wyjaśnienie dlaczego 

mieszkanie w Ciechanowicach w budynku nr 37/1 zostało sprzedane za 1% skoro obowiązuje 

uchwała mówiąca o 20% wartości w momencie sprzedaży.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Zobowiązał się do sprawdzenia kwestii sprzedaży. Natomiast odnośnie strat po kanalizacji 

umówiony jest przegląd poinwestycyjny, wiosenny z firmą. Prace były prowadzone latem, 

jesienią i częściowo zimą. W związku z tym mogą się pojawić jakieś niedogodności – 
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osiadanie gruntu, zapadliska. Przy okazji poinformował również, że dla mieszkańca, który na 

poprzedniej sesji występował i skarżył się na to, że ma nieuporządkowane tereny rolnicze 

specjalnie ściągnięto agregat, nie wpuścił firmy na pole.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Zgłosił, że na skrzyżowaniu z Wieściszowicami po kanalizacji siadł asfalt i jest poprzeczka, 

która robi kołyskę. Prosi zwrócić na to uwagę.  

Józef Szołdrowski sołtys wsi Sędzisław  

- podziękował Komisji Infrastruktury Technicznej za przyjazd do Sędzisławia,  

- poprosił o wnioskowanie przez Urząd o rozbiórkę budynku znajdującego się koło szatni dla 

sportowców w Sędzisławiu, który zagraża bezpieczeństwu mieszkańców i sportowców,  

- przypomniał o wystąpieniu przed kilku laty do ANR o przekazanie pasa zieleni przyległego 

do boiska sportowego. Prosi o wyjaśnienie czy dojdzie to do skutku.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Odpowiedział, że odnośnie budynku zostanie to zgłoszone do nadzoru budowlanego, 

natomiast w kwestii pasa zieleni musi sprawdzić aktualny stan i ewentualnie zostanie 

ponowiony wniosek o przekazanie.  

 

Ad.12  

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 

15.00 dokonał jej zamknięcia. 

 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Mirosław Wolak  
Insp. ds. biura rady,  

ogólno-organizacyjnych,                

archiwum zakładowego  

 

 

 


